
 Ciechanów, dnia   9 kwietnia 2018 r.   

 

 

       Pan Leszek Goździewski 

       Radny Rady Miasta Ciechanów 
 
 

 

 

   

 Odpowiadając na interpelację Pana Radnego, złożoną 29 marca 2018 r. na XLII sesji 

Rady Miasta Ciechanów, w sprawie położenia nakładki asfaltowej na ul. Powstańców 

Wielkopolskich na odc. od zjazdu do Szpitala do łącznika pętli miejskiej, uprzejmie 

informuję, że wnioskowany przez Pana Radnego remont nie znajduje się na liście zadań 

remontowych przyjętych do realizacji na 2018 r.  

Jednocześnie informuję, że ul. Powstańców Wielkopolskich objęta jest bieżącym 

utrzymaniem dróg i w przypadku powstania ubytków będą wykonywane remonty cząstkowe 

nawierzchni w ramach zawartej umowy z firmą Z.U.H. KOPTRANS Witold Piętka  

w Ciechanowie. 

 

 

 

Do wiadomości: 

1. Biuro Obsługi Rady Miasta wm. 

2. a/a. 
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